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SKRA ENI ZAPISNIK SA 5. SJEDNICE 
GRADSKOG VIJE A GRADA KOR ULE 

 
Sjednica je održana 14. kolovoza (srijeda) 2013. godine, s po etkom u 18.07 sati, u Gradskoj vije nici u 
Kor uli.  
Sjednici je predsjedala Ivona Kapor – predsjednica Vije a. 
Skra eni zapisnik izradio je Sr an Mrše, v.d. pro elnika Upravnog odjel za op e poslove i mjesnu 
samoupravu.  
Sjednica se prenosila putem Radio Kor ule. 
Ostali nazo ni: Vinko Kapelina – gradona elnik, Ivo Sili  – zamjenik gradona elnika, Ivana Fazini  – 
direktorica KORE d.o.o., i Sr an Mrše –  v.d. pro elnika. 
Utvr en je (po etni) kvorum od 9 vije nika. Od po etka nisu nazo ili vije nici Željko Tomi , Mario 
Sardeli , Marija Šegedin, Nika Sili  Mraoevi , Marko Skokandi  i Vjenceslav Pai  Karega. 
 
AKTUALNI SAT 
Aktualni sat nije održan s obzirom da je sjednica sazvana po žurnom postupku (sukladno l. 133. 
Poslovnika.) 
 
UTVR IVANJE DNEVNOG REDA 
Darko Tarle, kao predsjednik Odbora za Statut i Poslovnik, iznio je stav Odbora da je sjednica sazvana 
sukladno Poslovniku i da se može dalje izglasat. 
Rasprave nije bilo. 
Nakon zaklju enja rasprave, predsjednica Vije a stavila je predloženi dnevni red na glasovanje koji je glasio: 

1. Usvajanje zapisnika sa 3. sjednice Gradskog vije a 
2. Usvajanje zapisnika sa 4. sve ane sjednice Gradskog vije a 
3. Prijedlog Zaklju ka o prihva anju Sporazuma gradona elnika (Covenant of Mayors) 

Dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 

1. TO KA – Usvajanje zapisnika sa 3. sjednice Gradskog vije a 
Rasprave, tj. primjedbi na zapisnik sa 3. sjednice nije bilo. 
Zapisnik sa 2. sjednice Gradskog vije a usvojen je jednoglasno. 
 

2. TO KA –  Usvajanje zapisnika sa 4. sve ane sjednice Gradskog vije a 
Rasprave nije bilo. 
Zapisnik sa 4. sve ane sjednice Gradskog vije a usvojene je jednoglasno. 
 

3. TO KA – Prijedlog Zaklju ka o prihva anju Sporazuma gradona elnika (Covenant of   
                      Mayors) 

Radi pripreme prezentacije po ovoj to ci održana je stanka od 18.10 do 18.13 sati. 
Od  18.20 sati sjednici je nazo io vije nik Vjenceslav Pai  Karega, ime je kvorum inilo 10 vije nika. 
Uvodno obrazloženje po ovoj to ci iznijela je Ivana Fazini , direktorica KORE d.o.o., koja je upoznala 
Vije e o ulozi KORA d.o.o. te razlozima i potrebi prihva anja Sporazuma gradona elnika. 
Rasprave nije bilo. 
Nakon zaklju enja rasprave, predsjednica Vije a stavila je prijedlog Zaklju ka o prihva anju Sporazuma 
gradona elnika (Covenant of Mayors), u tekstu kako je predložen u radnom materijalu. 
Prijedlog Zaklju ka o prihva anju Sporazuma gradona elnika (Covenant of Mayors), u tekstu kako je 
predložen u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno. 
 
Završeno u 18.35 sati. 
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